



DEWAN BANDARAYA KUALA LUMPUR

Permohonan adalah dipelawa daripada **Warganegara Malaysia** yang berkelayakan bagi mengisi kekosongan jawatan berikut di

Biro Pelancongan Kuala Lumpur (Kuala Lumpur Tourism Bureau)

A.

BIL	JAWATAN	TARAF JAWATAN	GAJI	KEKOSONGAN	KELAYAKAN MINIMUM
1	Ketua Bahagian Pembangunan (Sektor Pelancongan)	Contract For Service	RM 5,000.00	1	<ol style="list-style-type: none"> 1. Mempunyai kelayakan minimum ijazah sarjana muda dalam bidang pelancongan, komunikasi dan pemasaran. 2. Mempunyai pengalaman kerja sekurang-kurangnya 8 tahun di dalam bidang pelancongan. 3. Memahami industri pelancongan di dalam negara dan antarabangsa. 4. Mempunyai kemahiran menulis dan bertutur di dalam Bahasa Melayu, Bahasa Inggeris dan beberapa bahasa utama dunia. 5. Mempunyai pengalaman berurusan dengan dengan pihak berkuasa di dalam negara dan antarabangsa. 6. Mempunyai pengalaman dalam bidang promosi, pemasaran, produk pelancongan dan pengurusan acara.
2	Ketua Bahagian Pembangunan (Industri Pelancongan)	Contract For Service	RM 5,000.00	1	
3	Ketua Bahagian Komunikasi Dan Pemasaran Pelancongan	Contract For Service	RM 5,000.00	1	

BIL	JAWATAN	TARAF JAWATAN	GAJI	KEKOSONGAN	KELAYAKAN MINIMUM
4	Penolong Ketua Pembangunan (Sektor Pelancongan)	Contract For Service	RM 2,500.00	3	1. Mempunyai kelayakan minimum diploma dalam bidang pelancongan, komunikasi dan pemasaran. 2. Mempunyai pengalaman kerja sekurang-kurangnya 4 tahun di dalam bidang pelancongan. 3. Memahami industri pelancongan di dalam negara dan antarabangsa 4. Mempunyai kemahiran menulis dan bertutur di dalam Bahasa Melayu, Bahasa Inggeris dan beberapa bahasa utama dunia. 5. Mempunyai pengalaman berurusan dengan dengan pihak berkuasa di dalam negara dan antarabangsa. 6. Mempunyai pengalaman dalam bidang promosi, pemasaran, produk pelancongan dan pengurusan acara.
5	Penolong Ketua Pembangunan (Industri Pelancongan)	Contract For Service	RM 2,500.00	2	
6	Penolong Ketua Komunikasi Dan Pemasaran Pelancongan	Contract For Service	RM 2,500.00	2	

B. UMUR

Calon-calon lantikan terus hendaklah berumur tidak kurang dari 18 tahun dan tidak melebihi 54 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan.

C. CARA MEMOHON

- (i) Kelayakan dan syarat permohonan jawatan kosong ini boleh didapati dengan melayari laman web rasmi Dewan Bandaraya Kuala Lumpur iaitu www.dbkl.gov.my dan permohonan hendaklah dikemukakan secara **ONLINE SAHAJA dengan menggunakan Sistem ePengambilan DBKL (apps.dbkl.gov.my/epengambilan)**
- (ii) Pemohon-pemohon yang mempunyai diploma atau ijazah luar negara dan dari Institut Pengajian Tinggi Swasta hendaklah menyemak pengiktirafan diploma atau Ijazah di laman web <http://pengiktirafan.jpa.gov.my>
- (iii) Pemohon **TIDAK PERLU MENGHANTAR** salinan sijil-sijil atau resume sehingga dihubungi untuk temu duga.

D. CATATAN

- (i) Borang Permohonan secara online yang **tidak lengkap diisi akan ditolak.**
- (ii) Hanya calon-calon yang layak selepas disenarai pendek sahaja akan dipanggil temu duga.
- (iii) **Pemohon yang tidak menerima sebarang jawapan selepas ENAM (6) bulan dari tarikh tutup iklan hendaklah menganggap permohonan tidak berjaya.**

Tarikh Iklan Disiarkan : 18 JULAI 2015 (SABTU)

Tarikh Tutup Iklan : 08 OGOS 2015 (SABTU)

Iklan kekosongan jawatan ini juga dipaparkan di Portal Dewan Bandaraya Kuala Lumpur (www.dbkl.gov.my)